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Onderwerp: Bijeenkomst sv Oranje Wit, Stadspark XXL en de Dordtse Sportvisie

sv Oranje Wit, Stadspark XXL en de Dordtse Sportvisie

Afgelopen zaterdag is er een fantastische bijeenkomt geweest op het Sportpark van sv Oranje Wit. Op
uitnodiging waren de gemeenteraad, de Sportraad Dordrecht, de KNVB en de gemeente aanwezig. In onze
beleving hebben we laten zien hoe trots we zijn op onze club en dat onze organisatie met veel vrijwilligers
staat als een huis. De kers op de taart was de opkomst van onze eigen Champions League (Mini's) waar
alle aanwezigen maar ook de vele supporters met een grote glimlach naar hebben gekeken.

Op dit moment heeft onze club een urgente uitdaging! Oranje Wit traint met ruim 1400 leden op twee 
kunstgrasvelden. Waarbij we voor het hoofdveld, in tegenstelling tot alle andere Dordtse (voetbal) 
verenigingen een commercieel tarief betalen. Dit wordt bekostigd uit de contributie van onze leden. Ons
derde verlichte natuurgras-/zandveld wordt niet meer onderhouden door de gemeente en is het grootste 
gedeelte van het jaar onbespeelbaar.

Tijdens een presentatie hebben we in onze visie laten zien dat de plannen van de Dordtse Sportvisie, het
Stadspark XXL en sv Oranje Wit mooi op elkaar aan kunnen sluiten. Mooier nog, het versterkt elkaar als we
er op de juiste manier uitvoering aan geven. Het enthousiasme en de complimenten van de aanwezige
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raadsleden, de Sportraad, de KNVB en de gemeente op onze presentatie werkten aanstekelijk en gaven 
ons een bijzonder gevoel. En zeker ook de noodzaak om deze energie en dit momentum vast te pakken.

Zie deze link voor de presentatie en plannen: sv Oranje Wit capaciteitsuitdaging (canva.com)

De Gemeente heeft aangegeven dat er binnen de plannen en het budget van Stadspark XXL ruimte is voor
twee nieuwe kunstgrasvelden. Gezien onze urgente situatie, onze ambitie en groeimogelijkheden, maar
zeker ook in vergelijking met de capaciteitsuitdagingen van de andere Dordtse clubs, lijkt het ons logisch 
dat wij nu vooraan staan. Na extra kunstgrasvelden voor W  Dubbeldam, SC Emma, Dordt Amateurs, VV
Wieldrecht  is het nu ook tijd dat er bij sv Oranje Wit voldoende ruimte is voor de leden om te voetballen.

Het lijkt erop dat de signalen op groen staan en in onze ogen werd dat zaterdag bevestigd. Wel delen we
de zorg die de gemeenteraad zaterdag uitsprak over stroperige processen binnen plannen als het
Stadspark XXL. Daarnaast merken we dat onze leden, maar zeker ook onze kostbare vrijwilligers, vastlopen 
op de beperkte capaciteit van trainingsvelden. Er worden zelfs trainingen geschrapt als er een keer op een 
doordeweekse avond een inhaalwedstrijd moet worden gespeeld. Ons voorstel is om in samenwerking
met de gemeente een versnelling aan te brengen in de ontwikkeling Stadspark XXL.

Op de locatie sv Oranje Wit wordt gestart met de ontwikkeling Stadspark XXL door middel van No-Regret
maatregelen. Binnen de kaders van het plan en de beschikbare middelen, wordt er 1.5 kunstgrasveld 
gerealiseerd. Om een bijdrage te leveren aan de groene ambities van de stad en het gedachtegoed van 
Stadspark XXL, zijn we bereid om een half voetbalveld in te leveren. Ook zijn we bereid om een deel van 
onze opstallen op te offeren. Echter, we moeten hier wel samen naar creatieve alternatieven zoeken (zie
plannen in de bijlage). Het tijdspad waar wij op aan willen sturen is dat de aanleg van de velden in januari-
februari 2025 start. Dit betekent dat verdere uitwerking van de plannen, het proces en de besluitvorming
vanaf april in gang moeten worden gezet. Als bestuur zijn we bereid om hier intensief aan mee te werken 
in onze vrijwillige tijd.

Zoals besproken zoeken we aankomende week contact met de gemeente om onze plannen verder door te
nemen. Het helpt ons enorm als jullie het enthousiasme en de complimenten van gisteren ook meenemen 
het gemeentehuis in.

Wij verzoeken de Raadsgriffie beleefd deze mail met de fracties te delen.

Nogmaals danken wij jullie voor jullie tijd en aandacht.

Met sportieve groet, namens een trots bestuur van de vitale sportvereniging Oranje Wit,

Jan-Willem Bozuwa
Voorzitter Sportvereniging Oranje Wit

M:
E: voorzitter@oranjewit.nl
W: www.oranjewit.nl
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